
BR.0002.2.2020.AB 

 

PROTOKÓŁ NR XVII / 20 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 14 stycznia 2020 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącej Rady Powiatu Małgorzaty Benc. Początek obrad – 

godzina 10.10.    

 

Obecni: 

 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

Radni nieobecni: 

 

Karol Hadrych 

Maria Milejska 

Zbigniew Rok 

 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Poseł na Sejm RP Waldemar Andzel,, przedstawiciele władz samorządowych miast, miast  

i gmin oraz gmin powiatu zawierciańskiego, przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji  

i straży, kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, Naczelnicy Wydziałów, Kierownicy 

Biur i Samodzielnych Referatów Starostwa Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele 

środków masowego przekazu i inni goście, zgodnie  z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

 

Ad.1.) 

 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc. Na podstawie listy 

obecności stwierdziła dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,  

a tym samym prawomocność XVII sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego. Powitała radnych, 

Zarząd Powiatu ze Starostą Gabrielem Dorsem oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, 

dziękując im za przybycie.  

 

  

Ad.2.) 

 

Radni nie zgłosili uwag do przekazanego im w materiałach porządku obrad sesji.   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przedstawiła wniosek Zarządu Powiatu  

w sprawie rozszerzenia porządku obrad sesji o pkt w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu 



2 

 

uchwały w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej – Powiatowego Zarządu Dróg  

w Zawierciu”. 

Wprowadzenie pod obrady Rady Powiatu w dniu dzisiejszym uchwały  w przedmiotowej 

sprawie związane jest z koniecznością przejęcia zadań likwidowanej jednostki przez 

Starostwo Powiatowe w Zawierciu z dniem 1 marca 2020 roku. W związku z  powyższym 

zachodzi potrzeba przygotowania obu jednostek pod względem organizacyjno – prawnym 

pozwalającym na płynną realizację zadań w strukturach Starostwa Powiatowego w Zawierciu.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty  przy  

14 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc ustaliła że projekt uchwały, o którą 

rozszerzony został porządek obrad, będzie rozpatrywany w pkt 7. Projekt uchwały  w wersji 

papierowej radni otrzymali przez rozpoczęciem sesji. W dniu wczorajszym projekt wraz  

z materiałami uzupełniającymi został przekazany radnym drogą mailową. W związku  

z wprowadzonymi zmianami kolejność pozostałych punktów porządku obrad zmienia się 

odpowiednio. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco:  

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku. 

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2020 – 2025. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu powiatu na 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej – 

Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu. 

8. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przekazany radnym w formie elektronicznej. Był również 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Powiatu.  

 

Wobec braku uwag ze strony radnych w wyniku przeprowadzonego głosowania protokół  

Nr XVI / 19 z dnia 30 grudnia 2019 został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach 

„za”.   

 

 

Ad.4.) 
 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Gabriel Dors. 
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W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył 4 posiedzenia, zajmując się m.in. następującymi 

sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2019 rok oraz zmian w planie finansowym; 

– wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 2 sal lekcyjnych usytuowanych na 

nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Hugona Kołłątaja  

w Zawierciu; 

– wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości niezabudowanej będącej 

własnością powiatu zawierciańskiego, położonej w Udorzu, gmina Żarnowiec   

w drodze przetargu nieograniczonego na okres 3 lat; 

– udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu do 

podejmowania wszelkich czynności związanych z realizacją projektu pt. „ Jurajski 

amonit” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego; 

– ogłoszenia naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Centrum 

Usług Wspólnych w Zawierciu; 

– powołania komisji rekrutacyjnej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu; 

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół w Szczekocinach do podpisania  

i złożenia wniosku o dofinasowanie projektu pn. „Przekraczamy granice – zdobywamy 

wiedzę” w ramach programu ERASMUS +; 

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Stanisława Staszica  

w Zawierciu do podpisania i złożenia wniosku. 

 

 przyjął odpowiedzi na petycję w sprawie wdrożenia procedur płatności bezgotówkowych 

w jednostkach organizacyjnych powiatu zawierciańskiego; 

 

 zajął stanowisko w związku z wnioskiem Komisji Edukacji dotyczącym wskazania 

ostatecznego terminu przedłożenia organowi stanowiącemu projektu uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania  nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat zawierciański. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych.  

 

 

Ad.5.) 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Wilk odczytał Uchwałę Nr 4200/VII/209/2019 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 9 grudnia 2019 roku, w sentencji 

której zawarta jest pozytywna opinia o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego 

projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy  na lata 2020-2025 wraz z uzasadnieniem 

(załącznik nr 1 do protokołu).   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przedstawiła opinie stałych Komisji Rady 

Powiatu o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2025. Cytowane opinie 

podpisane przez Przewodniczących Komisji stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVII / 198 / 20  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty przy 16 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”.   
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Ad. 6.) 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Wilk odczytał Uchwałę Nr 4200/VII/207/2019   

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 9 grudnia 2019 roku, w sentencji 

której zawarta jest pozytywna opinia o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego 

projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 3 do 

protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc odczytała Uchwałę Nr 4200/VII/208/2019   

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 9 grudnia 2019 roku, w sentencji 

której zawarta jest pozytywna opinia o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego  

w projekcie uchwały budżetowej powiatu zawierciańskiego na 2020 rok wraz  

z uzasadnieniem (załącznik nr 4 do protokołu). Następnie przedstawiła opinie stałych Komisji 

Rady Powiatu o projekcie budżetu powiatu na 2020 rok. Cytowane opinie podpisane przez 

Przewodniczących Komisji stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVII / 199 / 20  

w sprawie budżetu powiatu na 2020 rok w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty przy 13 głosach „za” i 7 głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

Ad.7.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc poinformowała, że projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu w Zawierciu uzyskał 

pozytywne opinie stałych Komisji następującym stosunkiem głosów: Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej –  przy 3 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”, Komisji Rozwoju  

i Promocji Powiatu – przy 1 głosie „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”, Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej – przy 4 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”, Komisji Edukacji 

–przy 4 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska –   przy 3 głosach „za” i 2 głosach „przeciw”. 

 

W imieniu Zarządu Powiatu Wicestarosta Paweł Sokół zgłosił autopoprawkę następującą 

autopoprawkę do omawianego projektu uchwały:  

 podstawa prawna otrzymuje brzmienie: „art. 12 pkt 8 lit. „i” ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2019 r. poz. 511, 1571, 1815)  

w związku z art. 12 ust.1 pkt 2, ust. 3 i ust. 4 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

o finansach publicznych (t. j. Dz. U. z 2019 r. poz. 869, 1649, z 2018 r. poz. 2245);   

 dotychczasowe brzmienie § 1 ust. 2 „od dnia 1 marca 2020 roku jednostka będzie 

prowadzić dotychczasową działalność w ramach Starostwa Powiatowego w Zawierciu” 

zastąpić brzmieniem: „Zadania wykonywane dotychczas przez jednostkę od dnia 1 marca 

2020 roku będą realizowane przez Starostwo Powiatowe w Zawierciu”. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przypomniała, że autopoprawki 

wnioskodawcy projektu uchwały nie muszą być przyjmowane w drodze głosowania. 

Następnie ogłosiła przerwę w obradach w celu przygotowania i przekazania radnym treści 

projektu uchwały w ostatecznym brzmieniu. Początek przerwy – godz. 10.45.Wznowienie 

obrad nastąpiło o godz. 11.00.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc stwierdziła, że projekt uchwały został 

zmieniony i przekazany radnym. Następnie jeszcze raz przedstawiła opinie stałych Komisji 

Rady Powiatu do omawianego projektu uchwały.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVII / 200 / 20  

w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej – Powiatowego Zarządu Dróg  w  Zawierciu  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 13 głosach „za”, 3 głosach 

„przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

Ad.8.) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przedstawiła informację o pracy między 

sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

 w dniu 7 stycznia br. do Rady Powiatu Zawierciańskiego została przekazana uchwała 

Rady Miejskiej w Żywcu  w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów  

o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki 

dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku PIT. Dokument został przekazany 

drogą elektroniczną do członków Komisji Budżetu  Infrastruktury Technicznej; 

 w dniu 9 stycznia br. powiat opolski przekazał Uchwałę Rady Powiatu Opolskiego  

w sprawie realizacji postanowień rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej  

z 2012 roku w sprawie domów pomocy społecznej wraz z e stanowiskiem organu 

stanowiącego w sprawie opieki pielęgniarskiej w domach pomocy społecznej. Dokument 

został przekazany drogą elektroniczną do członków Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej; 

 w związku z pismem Towarzystwa Miłośników Ziemi Zawierciańskiej dotyczącym 

działalności  Szpitala Powiatowego w Zawierciu i ewentualnych zmian organizacyjnych,  

które wpłynęło w dniu 10 stycznia br. poinformowała, że wystąpiła do Starosty  

i dyrektora szpitala o zajęcie stanowiska w kwestiach w nim poruszanych. Zgodnie  

z wnioskiem strony treść pisma zostanie przekazana radnym powiatu zawierciańskiego 

wraz z pismem przekazującym stronie stanowisko podmiotu tworzącego i dyrekcji 

szpitala  w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Ad.9.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc poinformowała, że w okresie od 

poprzedniej sesji radni nie składali  interpelacji i zapytań.   

 

 

Ad.10.) 

 

Poseł na Sejm RP Waldemar Andzel (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Bardzo dziękuję za możliwość zabrania głosu. Chciałem na wstępie, jest to pierwsza sesja po 

wyborach dla mnie, podziękować za głosy, które jako Poseł na Sejm Ziemi Zagłębiowskiej  

w okręgu 32 otrzymałem w wyborach. To znaczący przyrost głosów. Na ziemi powiatu 

zawierciańskiego dostałem 21.700 głosów, to ponad 9.000 głosów więcej niż w wyborach  

w 2015 roku. To dla mnie faktycznie bardzo znaczący sukces w wyborach i to oczywiście 
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dalej mnie zobowiązuje do dosyć dużej i wytężonej pracy. W parlamencie zostałem powołany 

w Klubie Parlamentarnym na funkcję Wiceprzewodniczącego Klubu Parlamentarnego Prawo 

i Sprawiedliwość. Niedawno Prezydium Klubu jednogłośnie wybrało mnie na funkcję 

rzecznika dyscypliny Klubu Parlamentarnego. To dosyć ciężka i zobowiązująca praca. 

W komisjach sejmowych zostałem członkiem i zostałem Przewodniczącym sejmowej Komisji 

ds. służb specjalnych oraz Wiceprzewodniczącym sejmowej Komisji Obrony Narodowej,  

a także zostałem wybrany do kilku zgromadzeń parlamentarnych m.in. do zgromadzenia 

Polski i Ukrainy i zgromadzenia parlamentarnego ZP NATO. Jeszcze jestem w kilku innych 

w zespołach, m.in. wiceprzewodniczącym parlamentarnego zespołu strażaków, bo jestem 

członkiem straży pożarnej i chyba jestem jedynym posłem, który jeździ tak aktywnie po 

zebraniach sprawozdawczych w OSP i interesuje się żywo tym, co się dzieje. Byłem 

członkiem prezydium Zarządu Wojewódzkiego Ochotniczej Straży Pożarnej. W grudniu 

razem z generałem Jackiem Kleszczewskim – Komendantem Wojewódzkim Państwowej 

Straży Pożarnej zostałem wybrany Wiceprezesem Zarządu Wojewódzkiego Ochotniczej 

Straży Pożarnej. Ale najważniejsze to są sukcesy na tej ziemi, bo niedawno byliśmy na 

podpisaniu z wykonawcą umowy i postępuje dalej to, co zadeklarowaliśmy, czyli prace przy 

budowie obwodnicy wokół  Poręby i Zawiercia, inwestycji tutaj strategicznej, jednej  

z największych w województwie, która będzie grubo ponad 400 mln zł kosztowała za 

pierwszy etap. Liczymy, że zostanie zakończona, że inwestor ukończy to w terminie do 2023 

roku. To duży sukces, bo to kosztowało bardzo dużo chodzenia, chociaż suma wydaje się 

niewielka, ale nie było to bardzo proste, że do Szpitala Powiatowego w Zawierciu 

wychodziłem, że została przyznana decyzją premiera dotacje 1.200.000 zł z rezerwy. Jest to 

bardzo trudne, bo rzadko który szpital takie środki i takie wsparcie ze strony z rezerwy 

celowej premiera otrzymuje. Rezerwy są zazwyczaj na zupełnie inne rzeczy przeznaczane. 

Nie było to łatwe, ale bardzo się z tego cieszymy. Tak samo, jak się cieszymy się ze środków, 

które w zeszłym roku były na drogi. Mam nadzieję, że w tym roku tak samo większość 

wniosków, a może i wszystkie będą, bo powiat zawierciański był jednym z nielicznych, gdzie 

wszystkie wnioski na drogi gminne i powiatowe były pozytywnie rozpatrzone i to też  nie 

było oczywiście takie proste, bo było wiele gmin, które nie otrzymało w województwie  tych 

środków. Tak, że tutaj to cieszy i nas to zobowiązuje, bo – tak jak mówię –  Prawo i 

Sprawiedliwość dostało tutaj najlepszy wynik, bardzo dobry wynik i to nas zobowiązuje, 

wszystkich parlamentarzystów, do pracy. Tym bardziej cieszy, że powiat zawierciański ma 

posła na sejm z samego powiatu ziemi zawierciańskiej, bo ona na pewno częściej będzie tutaj. 

Ja ze względu na olbrzymią ilość obowiązków większość czasu przebywam w Warszawie. 

Jedyny wolny czas w weekendy czy tak jak dzisiaj, bo jutro już jestem w Warszawie. 

Wykorzystuję to, żeby mieć kontakt właśnie w terenie z wyborcami, a szczególnie na takich 

spotkaniach, jak sesje rad gmin, rad powiatów czy też wczoraj byłem na sesji Sejmiku 

Województwa Śląskiego. Było nas wczoraj trzech parlamentarzystów i to wszyscy akurat byli 

z Prawa i Sprawiedliwość pomimo, że są z innych ugrupowań, to najbardziej się akurat tym 

interesują. Tak, że wczoraj ważna sesja była, mówię o sesji Sejmiku Województwa Śląskiego. 

Bardzo dziękuję do tej pory za współpracę panu Staroście i Zarządowi i myślę, że dalej 

będziemy rozmawiali o potrzebach i współpracowali, oczywiście w miarę możliwości.   

A wiadomo, że potrzeb jest dużo w powiecie zawierciańskim. Kiedyś powiaty ziemskie  

w poprzednich rządach były –  uważam –  zaniedbywane. Teraz jest lepiej, ale zaległości są 

jednak olbrzymie, które należy naprawiać po poprzednich latach i mam nadzieję, że tak 

dobrze będzie się nadal działo na ziemi  zawierciańskiej. Wszystkiego dobrego. Dziękuję 

bardzo”. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Dziękujemy za pomoc w kwestii obwodnicy. Jest też dobra wiadomość, że Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad wybrała biuro projektowe do zaprojektowania 

drugiego odcinka obwodnicy Poręby i Zawiercia w ciągu drogi krajowej 78 o długości  

7,7 km. Projekt będzie obejmował przygotowanie kompleksowej dokumentacji projektowej 

dla realizacji budowy drugiego odcinka Kromołów – Żerkowice, stanowiącą dalszą część 

obwodnicy, co – myślę, że będzie dla nas, jest dla nas dobrą wiadomością, że nie skończy się 

tylko na tym pierwszym etapie, który był podpisany dzień przed Wigilią. Wobec tego jest 

nadzieja, że w najbliższym czasie nasze miasto będzie bardziej przejezdne dla mieszkańców, 

ale tak samo będzie mniej spalin w smogu, będzie o wiele więcej z korzyścią dla nas 

wszystkich”.     

 

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja chciałbym tylko odnieść w kwestii wypowiedzi pana posła. Faktycznie było tak, że  

z rezerwy uzyskaliśmy na wyposażenie i remont Oddziału Paliatywnego dodatkowo 10 łóżek 

i faktycznie było tak, że suport pana posła był nieoceniony. Było to dosyć ryzykowne, 

ponieważ pod koniec listopada rozpoczęliśmy ten remont, ale mogę zapewnić wszystkich, że 

już jest rozliczenie, szpital się rozlicza z nami, my się rozliczamy z Wojewodą jeżeli nie  

w tym, to na początku następnego tygodnia. Pod koniec miesiąca planujemy otwarcie tego 

wyremontowanego oddziału”.    

 

Radny Sejmiku Województwa Śląskiego Rafał Porc (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Na wstępie chciałbym pogratulować podjęcia uchwały budżetowej, przyjęcia budżetu na 

nowy rok i złożyć państwu życzenia spokojnego roku i udanych inwestycji zaplanowanych  

w tym budżecie, a nie będzie to rok łatwy, ponieważ padały tutaj pytania. Ja informowałem  

o tym w roku ubiegłym, ale w tej chwili chciałbym przekazać informację o stanie sprawy 

mostu w Kuźnicy Masłońskiej w Turzy. Są to najnowsze informacje. Tak, jak mówiłem,  

w ubiegłym roku przystąpiono do opracowania dokumentacji projektowej. To opracowanie 

projektowe jest już zakończone, w tej chwili jesteśmy na etapie składania wniosku  

o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej do Wojewody, ponieważ w zakresie dróg 

krajowych i wojewódzkich wydanie decyzji pozostaje w gestii Wojewody. Całość inwestycji 

to koszt zgodnie z projektem prawie 5.000.000 zł. Będzie to koszt po uzyskaniu decyzji 

zaplanowany w budżecie do realizacji. Chciałbym państwa poinformować, że z przyczyn od 

nas niezależnych  całe to postępowanie i procedura złożenia wniosku została niestety 

opóźniona ze względu na odwołanie osób prywatnych od decyzji środowiskowej, co miało 

miejsce już po przygotowaniu dokumentacji projektowej. Jeśli chodzi o samą inwestycję, to 

będzie to most zaplanowany na nośność 50 ton, o jezdni szerokości 8 metrów z chodnikami  

z dwóch stron, po 2 m na długości jezdni zrealizowanej od podstaw do 100 m w jednym  

i drugim kierunku najazdowym na most i będzie to most wykonywany, realizowany z 

w inwestycji z wykorzystaniem drogi tymczasowej,  tak, że ruch będzie realizowany na tym 

odcinku w trakcie budowy i realizacji mostu”.    

 

Dziękując na złożone informacje Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc wyraziła 

nadzieję, że radny Leszek Kalaga jest zadowolony, bo to on bardzo upominał się o ten most. 
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Leszek Kalaga (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Jeżeli można pani Przewodnicząca, to chciałbym serdecznie podziękować i tak mi się 

wydaje, że jeśli chce się coś załatwić i zrobić, to pomału, pomału, pomału, ale będziemy to 

realizować i robić. Tak jest ze wszystkim. Dziękuję bardzo”. 

 

 

Ad.11.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc, dziękując 

wszystkim za udział w posiedzeniu, zamknęła obrady XVII sesji Rady Powiatu 

Zawierciańskiego.    

  
Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 11.15. 

 

  

  

Protokół sporządziła:          Przewodnicząca Rady Powiatu   

   /-/ Anna Bryła                       /-/ Małgorzata Benc  

 

 

  

  

  

  

  

 


